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Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete 

2545  Dunaalmás, Almási u.32. 

Telefon: 34/450-012, Fax: 34/450-015 

 
 

Iktatószám: 54-8/2013. 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült: 2013. március 27-én Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete 

ülésén. 

 

Helye: Polgármesteri Hivatal földszinti tanácsterme 

 

Jelen vannak: Czeglédi Zoltán polgármester  

                       Simon Zoltán alpolgármester 

                       Juhász István képviselő  

                       Simon Zoltán képviselő 

                       Barsi Olga képviselő 

                       László Jánosné képviselő 

                       Vajas Zoltán képviselő      

                        

Meghívottak és jelen vannak: Adolf Józsefné a Tatai Közös Önkormányzati Hivatal 

Dunaalmási Kirendeltségének vezetője 

Hopka Lajosné HVB tag 

Horváth Tiborné HVB tag 

Szódáné Imre Márta HVB Elnök 

                                               Dr. Friedrich Gábor r. kapitány 

                                               Jakus József befektető  

 

Czeglédi Zoltán polgármester: 18:00 órakor megnyitja az ülést. Köszönti a megjelent 

képviselőket, és megállapítja, hogy a testület határozatképes, mert a 7 képviselő közül, 

7 fő jelen van.  

Tájékoztatja a képviselő-testületet, hogy Harcsa Miklós képviselő a januári testületi 

ülésen jelzettek szerint, írásban tájékoztatta, hogy munkahelyi elfoglaltsága miatt a 

továbbiakban nem tudja vállalni a képviselői munkát. A Helyi Választási Bizottság a 

lemondás miatt ülést tartott. Kéri a HVB Elnökét, hogy tájékoztassa a képviselő-

testületet a bizottsági ülésről.                                          

 

Szódáné Imre Márta HVB Elnök: Tisztelt Képviselő-testület, a Helyi Választási 

Bizottság megtartotta a mai nap folyamán az értekezletét, ahol átnézte a 2010. október 

3-án megtartott önkormányzati választás jegyzőkönyvét és megállapította, hogy a 

lemondott Harcsa Miklós képviselő helyére az érvényes szavazatok alapján Barsi Olga 

képviselő asszony lép. Barsi Olgának a bizottság átadta a megbízó levelet.  

Megkéri a Polgármester Urat a Képviselő asszony eskütételének levezetésére. 
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Czeglédi Zoltán polgármester: Megkérnék mindenkit, hogy álljon fel. 

 

ESKÜTÉTEL 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: Gratulált a képviselő asszonynak és jó munkát kívánt. A 

továbbiakban a meghívóban jelezett napirendi pontokhoz képest módosítást kér, 

javasolja, hogy a 7. napirendi pontot 3.-ként tárgyalják, a Kapitány úr tájékoztatója 

után, és 8. napirendi pontban kéri, hogy az Alpolgármester úr javaslatára a DMAC 

helyzetét tárgyalják meg. Döntéshozatalban részt vevők száma 7, kéri, hogy aki a 

beterjesztett napirendi pontokkal -  

1) Képviselői megbízás. 

         Előterjesztő: Czeglédi Zoltán polgármester 

                            Szódáné Imre Márta HVB Elnök 

         Bizottsági Tagság 

 

 2)  Tájékoztató a település közbiztonsági helyzetéről. 

     Előterjesztő: Czeglédi Zoltán polgármester 

     Előadó: dr. Friedrich Gábor r. őrnagy, a Tatai Rendőrkapitányság vezetője 

 

   3)  2013. évi közbeszerzési terv elfogadása. 

     Előterjesztő: Czeglédi Zoltán polgármester 

     Előadó: Adolf Józsefné kirendeltség-vezető 

 

             4) Szociális ellátásokról és szociális szolgáltatásokról szóló rendelet  

                 véleményezése.  

    Előterjesztő: Czeglédi Zoltán polgármester 

    Előadó: Adolf Józsefné kirendeltség-vezető 

 

5) A Dunaalmási Polgármesteri Hivatal Szervezeti és Működési Szabályzatának   

    hatályon  kívül helyezése. 

    Előterjesztő: Czeglédi Zoltán polgármester 

    Előadó: Adolf Józsefné kirendeltség-vezető 

Egyebek:        

 

             6) Tájékoztató a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról és az előző    

                 testületi  ülés  óta eltelt időszak eseményeiről. 

    Előterjesztő: Czeglédi Zoltán polgármester 

 

             

             7) Jakus József kérelme. 

    Előterjesztő: Czeglédi Zoltán polgármester 

    Előadó: Adolf Józsefné kirendeltség-vezető 

 

           8)   DMAC helyzete. 
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                  Előterjesztő: Simon Zoltán alpolgármester 

 

- egyetért, az kézfeltartással jelezze. 

 

A jelenlévő 7 képviselő  egyhangú , 7 igen szavazattal elfogadja  a mai  ülés napirendjét 

és az alábbi határozatot hozza. 

 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete 28/2013. (III.27.) 

határozata a 2013. március 27-i testületi ülésen tárgyalandó napirendi pontok 

meghatározásáról 

 

Dunaalmás Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a meghívóban szereplő 

napirendi pontokat, valamint képviselői indítvány alapján napirendre vett témát tárgyalja 

az alábbiak szerint: 

 

Napirend: 

1) Képviselői megbízás. 

         Előterjesztő: Czeglédi Zoltán polgármester 

                            Szódáné Imre Márta HVB Elnök 

         Bizottsági Tagság 

 

 2)  Tájékoztató a település közbiztonsági helyzetéről. 

     Előterjesztő: Czeglédi Zoltán polgármester 

     Előadó: dr. Friedrich Gábor r. őrnagy, a Tatai Rendőrkapitányság vezetője 

 

            3)  Jakus József kérelme. 

    Előterjesztő: Czeglédi Zoltán polgármester 

    Előadó: Adolf Józsefné kirendeltség-vezető 

 

   4)  2013. évi közbeszerzési terv elfogadása. 

     Előterjesztő: Czeglédi Zoltán polgármester 

     Előadó: Adolf Józsefné kirendeltség-vezető 

 

             5) Szociális ellátásokról és szociális szolgáltatásokról szóló rendelet  

                 véleményezése.  

    Előterjesztő: Czeglédi Zoltán polgármester 

    Előadó: Adolf Józsefné kirendeltség-vezető 

 

6) A Dunaalmási Polgármesteri Hivatal Szervezeti és Működési Szabályzatának   

    hatályon  kívül helyezése. 

    Előterjesztő: Czeglédi Zoltán polgármester 

    Előadó: Adolf Józsefné kirendeltség-vezető 

Egyebek:        

 



 4 

             7) Tájékoztató a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról és az előző    

                 testületi  ülés  óta eltelt időszak eseményeiről. 

    Előterjesztő: Czeglédi Zoltán polgármester 

             

             8) DMAC helyzete. 

    Előterjesztő: Simon Zoltán alpolgármester 

     

1. Napirendi pont  

Képviselői megbízás, bizottsági tagság 

Előterjesztő: Czeglédi Zoltán polgármester 

                             

Czeglédi Zoltán polgármester: Harcsa Képviselő Úr a Pénzügyi Bizottságnak és a 

Műszaki, Területfejlesztési és Környezetvédelmi Bizottságnak volt tagja. Javaslom, 

hogy mindkét bizottságba válasszuk meg Barsi Olgát és a Pénzügyi Bizottságot 

megkérem, hogy a bizottság az elnök személyét a legközelebbi ülésen válassza meg.  

 

Simon Zoltán képviselő: most is eldönthetjük. Maradjon minden, úgy ahogy eddig volt, 

legyen ő az elnöke a Pénzügyi Bizottságnak, ha elvállalja. Kéri erről Képviselő asszony 

nyilatkozzon. 

 

Barsi Olga képviselő: elvállalom.  

 

Czeglédi Zoltán polgármester: köszönjük szépen. Kéri, aki a beterjesztett  határozati 

javaslattal –  

  1.  Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete megválasztja a Pénzügyi  

        Bizottság és a Műszaki, Területfejlesztési, Környezetvédelmi Bizottság tagjának  

        Barsi Olga képviselő asszonyt. 

 

2. Utasítja a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 

       Felelős: Czeglédi Zoltán polgármester 

        Határidő: értelemszerűen 

 

- egyetért, az kézfeltartással jelezze.  

 

Köszönöm,  a jelenlévő 7 képviselő  egyhangú , 7 igen szavazattal elfogadta  a javaslatot 

és az alábbi határozatot hozza : 

 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete 29/2013. (III.27.) 

határozata a Pénzügyi és a Műszaki, Területfejlesztési, Környezetvédelmi Bizottság 

tagjának megválasztásáról 

 

1.      Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete megválasztja a Pénzügyi  

        Bizottság és a Műszaki, Területfejlesztési, Környezetvédelmi Bizottság tagjának  

        Barsi Olga képviselő asszonyt. 
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2. Utasítja a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére. 

       Felelős: Czeglédi Zoltán polgármester 

        Határidő: értelemszerűen 

 

2. napirendi pont 

Tájékoztató a település közbiztonsági helyzetéről. 

Előterjesztő: Czeglédi Zoltán polgármester 

 Előadó: dr. Friedrich Gábor r. őrnagy, a Tatai Rendőrkapitányság vezetője 

 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 1. melléklete 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: Nagy tisztelettel köszöntöm körünkben dr. Friedrich 

Gábor kapitányság-vezető urat, és megkérem, hogy Dunaalmás bűnügyi helyzetéről egy 

rövid tájékoztatást mondjon el nekünk. 

 

Dr. Friedrich Gábor r. kapitány: A település közbiztonságáról szóló írásbeli 

előterjesztésemet megküldtem. Ehhez egy rövid szóbeli összegzést szeretnék fűzni.  

A személyek elleni bűncselekmények száma 3-ról 1-re csökkent, nincsenek magas 

esetszámok, de akkor is ez egy örvendetes tendencia.  

A közlekedési bűncselekmények száma 3-ról 0-ra csökkent.  

A házasság, a család, az ifjúság és a nemi erkölcs elleni bűncselekmények száma nem 

változott 1-1 volt mindkét évben. 

A közrend elleni bűncselekmények száma sajnos emelkedett, ennek egy része olyan, 

amely az állampolgárok szubjektív biztonságérzetét rontja.  

Vagyon elleni bűncselekmények száma csökkenő tendenciát mutat, de a betörések száma 

emelkedett.  

Az alkohol szerepe általánosságban jelentős a személy elleni, ill. a közterületen 

elkövetett garázdaság jellegű elkövetésekben.  

Bűnügyi technikai feladatainkat Tatabánya látja el, ezért a technikus helyszínre 

érkezése néhány esetben késedelemmel járt. 

A közlekedési bűncselekmények nyomozását szintén Tatabánya végzi. 

A körzeti megbízotti feladatokat továbbra is Körmöndi István látja el, ahogy az iskola 

rendőre feladatokat is.  

A kapitányság és az önkormányzatok kapcsolatát kiemelkedőnek értékelem.  

Országosan készült egy felmérés. A Belügyminisztérium felmérte az ország összes 

önkormányzatánál, hogy a helyi kapitánysággal kapcsolatban milyen benyomásaik vannak, 

kérte a véleményüket. Mi is utólag tudtuk meg, hogy egy kérdőívet kiküldtek minden 

településre, önkormányzatnak. Komárom-Esztergom megye a nagyon előkelő II. helyen 

végzett. Valószínűleg az idén is lesz egy ilyen felmérés, remélem, hogy idén is hasonló 

véleménnyel lesznek rólunk az önkormányzatok.  

Szóbeli kiegészítésként ennyit szerettem volna elmondani. Ha valakinek kérdése 

észrevétele van, annak szívesen válaszolok. Köszönöm szépen a figyelmüket. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: van-e kérdés a Kapitány úrhoz? 
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Ifj. Simon Zoltán alpolgármester: nekem lenne egy. A 10-es és az 1-es út összekötő 

szakaszán a Tatai úton kitettek egy 7,5 tonnás táblát, de csak a Véber vendéglőhöz, a 

Ferenc majortól viszont nem, semmiféle kiegészítő tábla nincs alatta. Én teherautóval 

közlekedem, és nap, mint nap haza kell, hogy menjek, de ha egy hozzáértő rendőr jön, 

akkor én elvileg haza sem mehetek. Az Újtelep utcához van kirakva egy tábla, ami 

kitiltja a 7,5 tonnánál nagyobb autókat. A lefele jövőket nem tiltja, mert nincsen tábla. 

Régen volt mindkét irányban és volt hozzá kiegészítő tábla, hogy reggel 6 és este 10 

között be lehetett menni. Most már csak a tiltó tábla van kint és ezt most nemrég 

tették ki.  

 

Dr. Friedrich Gábor r. kapitány: Ön azt szeretné, hogy mindkét irányból be lehessen 

hajtani bizonyos időszakban? 

 

Ifj. Simon Zoltán alpolgármester: igen, ez így is volt csak azóta eltűnt a kiegészítő 

tábla. 

 

Dr. Friedrich Gábor r. kapitány: igen értem, utána nézek.  

 

Czeglédi Zoltán polgármester: szeretném elmondani a Képviselő-testületnek, hogy 

tegnap hajnalban történt egy baleset, amit már nagyjából sikerült behatárolni, hogy 

olyan fél 6 körül. Egy Neszmély felől érkező autó nekiment a református iskola falának 

úgy, hogy kivitte a kerítést, oszlopokat és neki csapódott a gázcsonknak és szivárgott a 

gáz. Kapitány Úr küldte a járőröket értesítettük a gázműveket, nagyon gyorsan kijöttek, 

leszerelték a sérült szelepet és tettek rá most egy fojtást, levették a gázórát. A sofőr 

otthagyta a rendszámát, úgyhogy be tudják azonosítani. Én már a biztosító felé 

jeleztem, ezért kérem a Kapitány Urat, hogy amint megvan a jegyzőkönyv, azt minél 

hamarabb küldje meg nekünk. Most a mi biztosítónknál indítottam el az ügyet, de 

szeretnénk ezt az elkövető biztosítójának átadni.  

Megköszönöm Kapitány Úr tájékoztatóját, és megkérdezném, hogy van-e még a tárggyal 

kapcsolatban kérdés.  

Kéri, aki a beterjesztett  határozati javaslattal –  

  Dunaalmás Község Önkormányzati Képviselő-testülete 

1.   Elfogadja a helyi közbiztonság helyzetéről szóló tájékoztatót. 

     Köszönetét fejezi ki a Tatai Rendőrkapitányság állományának a településen  

     végzett tevékenységükért.  

 

2.   Utasítja a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére 

      Felelős: Czeglédi Zoltán polgármester 

      Határidő: értelemszerűen  

 

- egyetért, az kézfeltartással jelezze.  

 

Köszönöm,  a jelenlévő 7 képviselő 6 igen és 1 tartózkodás szavazattal elfogadja  a 

javaslatot és az alábbi határozatot hozza : 
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Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete 30/2013. (III.27.) 

határozata a  helyi közbiztonsági tájékoztató elfogadásáról. 

 

Dunaalmás Község Önkormányzati Képviselő-testülete 

 

1.   Elfogadja a helyi közbiztonság helyzetéről szóló tájékoztatót. 

     Köszönetét fejezi ki a Tatai Rendőrkapitányság állományának a településen  

     végzett tevékenységükért.  

 

2.   Utasítja a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére 

      Felelős: Czeglédi Zoltán polgármester 

      Határidő: értelemszerűen  

 

3. napirendi pont 

Jakus József kérelme. 

Előterjesztő: Czeglédi Zoltán polgármester 

 Előadó: Adolf Józsefné kirendeltség-vezető 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: kéri Jakus József urat, ismertesse az elképzeléseit. 

 

Jakus József befektető: köszönöm szépen. Elmondanám röviden, hogy kerülök ide. 

Idegenforgalommal foglalkozunk, tavaly is közel 3000 vendéget hoztunk ide hajó- illetve 

közúton. A Lovardával együttműködünk immár 4. éve.  

Két évvel ezelőtt láttam meg a Dunába elfolyó vizet. Elkezdtem gondolkodni, körbejárni 

a témát és arra az elhatározásra jutottam, hogy érdemes lenne ezt hasznosítani. 

Magyarország nagyon jó vízkészlettel rendelkezik, maga a falu is. Valamilyen módon ezt 

hasznosítani kell. Egy víz palackozó üzemet szeretnék létrehozni, a helyieknek is 

munkalehetőséget teremtve ezzel. A legnehezebb dolog, földterületet szerezni hozzá, 

de sikerült megvenni egy területet, amihez viszont nem volt út, de a napokban sikerült 

elcserélni a református egyháznak a tulajdonában lévő területre, ami közvetlenül a 

lovardával szemben van. Ez azonban még kevésnek bizonyult. Van az önkormányzat 

tulajdonában ott még két terület, amit most szeretnék megvásárolni vagy bérbe venni. 

Megvan a beruházásra a pénzem minden gond nélkül. Szívesen megmutatom a 

bankszámlámat vagy bármit, amit kívánnak.  

Van egy három fiatalból álló csapat, akik a vevőket biztosítják, külföldre is, de 

természetesen a hazai forgalmazást is szeretnénk biztosítani.  

Jelen pillanatban a lovardának nincs folyóvize, mert az ÁNTSZ legutóbbi vizsgálata 

szerint nem megfelelő az a víz, amit eddig használtak. Mi szeretnénk oda is átvezetni 

ezt a nagyon jó minőségű vizet. Értelemszerűen bérelnénk az önkormányzattól a kutat 

és természetesen a vízkivétellel járó költségeket is mi fizetnénk, ha jól tudom, ez a víz 

most elfolyik a Dunába és ugyanúgy fizet utána az önkormányzat, mintha hasznosítaná. 

Ez nem kis összeg, ha jól tudom, ezt mi fizetnénk ezentúl.  
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Czeglédi Zoltán polgármester: az a helyzet, hogy nem is a pénz a lényeg, hanem az a 

rengeteg víz, ami elfolyik. Visszaminősítettük a Vízügyi Felügyelőségnél 2011. 

januárjában a napi vízmennyiséget. Az önkormányzat jelen pillanatban semmit nem fizet 

a vízért, ami ott elfolyik. De hát az a bűn, hogy ez elfolyik. Optimális esetben, mi az az 

időpont, amikor úgy gondolja, hogy a gyár üzemképes és el tudja indítani? 

 

Jakus József befektető: én is számoltam, de sajnos az idő ellenünk dolgozik, ha egy 

évvel ezelőtt sikerül azt a területet megvenni, amiről akkor szó volt, akkor már működne 

az üzem. Mindenféleképpen úgy szeretném, ha idén már állna az üzem.  

 

Simon Zoltán képviselő: mielőtt még belebonyolódnánk ebbe a kérdésbe, nekünk van egy 

olyan határozatunk, hogy felértékelés nélkül nem adhatjuk el ezt a területet. Ugyanúgy, 

mint a strand területet felértékeltetjük. Annak alapján, mi meghatározhatjuk, hogy mi 

legyen az ára, mert az alatt mi nem adhatjuk el csak felette.  

 

Barsi Olga képviselő: mikor én képviselő voltam, még az előző  polgármester idején,  ő 

minden jelentkező beruházótól kért egy helyszínrajzot. Én szeretném, ha lenne egy 

helyszínrajz.  

 

Czeglédi Zoltán polgármester: Nem kell most döntenünk azonnal, hogy eladjuk. Nyilván 

a döntéshez szükség van egy látványtervre. Azt javaslom, hogy  a Műszaki Bizottság 

nézze meg a helyet.  

 

Simon Zoltán képviselő: a Műszaki Bizottság megnézi azt a területet, nem lesz ebből 

probléma, sőt egy elképzelt árat is ki tudunk majd alakítani, amit a testület elé fogunk 

hozni, és ha Jakus úrnak megfelel, abban az árban megy el.  

Eladjuk, vagy bérli, nekünk azon kell gondolkodni, hogy az önkormányzatnak mi a jó, de 

szem előtt kell tartani a befektetőnek az érdekeit is. Nekünk nincs jogunk elherdálni az 

önkormányzat vagyonát. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: nekem az a legnagyobb szívfájdalmam, hogy 2006-tól 

már herdáljuk azt a rengeteg vizet, ami ott elfolyt.  

 

Simon Zoltán képviselő: polgármester úr higgye el,  nem a testület hibája volt. 

 

Barsi Olga képviselő: nem 2006, 2007-től lehet. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: 2006 – 2007. 2006-ban már fizetni kellett volna 

vízkészlet járulékot. 

 

Simon Zoltán képviselő: 2002-2006 körül volt a kút megépítve. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: elég hosszadalmas volt. 
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Simon Zoltán képviselő: 2006-ban volt fúrva a kút. Hol van az a projekt, amire ez a kút 

meg lett fúrva. Mire pályáztak egyáltalán. 

 

Barsi Olga képviselő: Kútfúrásra. 

 

Simon Zoltán képviselő: A kutat megfúrták, a kút készen van, de mire alapozták ezt a 

kutat, mit akartak vele csinálni. 

 

Adolf Józsefné kirendeltség-vezető: van egy szabadidő park terv, amit meg lehet 

nézni. 

 

Barsi Olga képviselő: Ferenczy doktor úr megkereste a környezetvédelmi minisztert, 

aki azt mondta, hogy amíg nincs rendesen megfúrva a kút, addig nem tudnak pályázni. 

Ezért pályáztak a kútfúrásra és utána lehetett volna pályázni a strandra. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: azóta nem volt olyan pályázat, hogy nulláról strand 

építési pályázat. A már meglévő strand fejlesztésére voltak pályázatok. Igénybe 

vehette Komárom, Hévíz. Látványtavakat terveztek ezekre a területekre. Azon a 

területen, amit az úr megvenne, vagy bérbe venne, ott lenne kettő és a régi strand 

területén pedig egy. Erre ivóvizet használni bűncselekmény, erre elég lett volna a 

talajvíz, vagy a Dunából beszivattyúzott víz. Évente jelentjük, mivel évente jelentési 

kötelezettség van, azt írjuk le, hogy nem történt semmi, nincs pénz a megvalósításra. A 

látványtavat megcsinálni nagyon sok millióba került volna, pedig látszólag csak egyszerű 

földmunka. 

 

Simon Zoltán képviselő: azokat a terveket kéri a testületnek bemutatni. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: bármikor, a következő ülésre, vagy a Műszaki Bizottsági 

ülésre, amikor ezt a témát megtárgyalják. 

 

Simon Zoltán képviselő: kéri, hogy egy tervet, vagy műszaki leírást kapjanak, hogy 

tudjanak mihez viszonyítani, mert a lakók megkérdezik, hogy mit fognak ott csinálni, 

jönnek az emberektől a kérdések, tudjanak nekik valamit mondani. Egy héten belül a 

Műszaki Bizottság megbeszéli a kérdést. 

 

Barsi Olga képviselő: elmondja, hogy a Lilla kútjánál, ha nem jön a háború, palackozó 

üzem lett volna. A Lilla kútját behordta a hordalék, a 60-as 70-es évekbe 

kitakarították, azóta nem. 

 

Ifj. Simon Zoltán alpolgármester: megkérdezi, hogy nem csak a megvételről van szó, 

hanem bérbe is venné. Milyen időtartamra. 

 

Jakus József befektető: majd a kirendeltség-vezető asszony megmondja, hogy mennyi 

időre lehet kötni szerződést.  
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Adolf Józsefné kirendeltség-vezető: köthetünk 15 -25 évre, az üzleti terv majd 

meghatározza. A testület majd eldönti, hogy mennyi időre adja bérbe. Látnunk kell az 

üzleti tervét. 

 

Simon Zoltán képviselő: mennyi időre szándékozik. 

 

Jakus József befektető: időtlen időkig, hiszen ez a víz adott, a víz mindig drágább 

lesz, mindig nagyobb lesz a vízigény. 

 

Adolf Józsefné kirendeltség-vezető: egy ilyen beruházásnál, csak kiindulva az ÉDV 

Zrt-vel kötött közmű szolgáltatási szerződésre, általában hosszútávra, 15-20 évnél 

kevesebb időre nem érdemes szerződést kötni. 

 

Jakus József befektető: nincs értelme. 

 

Simon Zoltán képviselő: állapodjanak meg abban, hogy egy 20 évre, beszélgetni ennyiről 

érdemes. 

 

Juhász István képviselő: a falunak is az az érdeke, hogy hosszútávon működjön. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: holnapi nap folyamán készítünk a területről a térképet, 

megjelölve azt a két önkormányzati területet, amit Jakus úr szeretne megvásárolni és 

külön megjelölve azt a részt, amit bérbe szeretne venni. Ezt a térképrészt 

rendelkezésre bocsátjuk a Műszaki Bizottságnak és természetesen a többi képviselő 

hölgynek, illetve uraknak. Külön színnel megjelölve, hogy melyik a vételi, illetve melyik a 

bérleti. A Lovardával szembeni területen lesz kettő terület, ami magántulajdon. Egyik a 

Naszályi Mezőgazdasági Rt-é, a másik egy Hunyadi utcai lakosé.  

 

Simon Zoltán képviselő: a kúttal kapcsolatban az a kérdésem, hogy Jakus úr a kutat 

bérelni akarja, vagy megvásárolja. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: eladni nem lehet, mert még pályázati hatályon belül van.  

Évekig  még jelenteni kell, nem lehet eladni, mert pályázati pénzből építették. 

 

Jakus József befektető: a kút maradjon az Önkormányzat tulajdona. 

 

Juhász István képviselő: adót termel ez az üzem, minden évben fizeti majd az iparűzési 

adót. 

 

Jakus József befektető: elég komoly iparűzési adót fogok fizetni.  

 

Juhász István képviselő: és munkahelyet teremt. 

 

Ifj. Simon Zoltán alpolgármester: és mitől függ, hogy Magyarországon is lehet majd 

árulni ezt a vizet. 
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Jakus József befektető: borzasztó nehéz az áruház láncokba bekerülni. Ha olyan 

minőséget tud az ember produkálni, amiből kevés van, és elfogadható ár, hihetetlen a 

felvásárlás ereje. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: közben a kirendeltség-vezető asszony adott egy mankót, 

a vagyon kataszterben a két terület, a nagyobbik egymillió kettőszázezer forintra a 

kisebbik hatszázezer forintra van értékelve. 

 

Jakus József befektető: akkor nem is kell értékeltetni?  

 

Adolf Józsefné kirendeltség-vezető: de igen, csak a vagyonkataszterben ennyi a 

nyilvántartott értéke. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: a két terület durván nyolcezer négyzetméter. Ez csak 

egy viszonyítási alap.  

 

Jakus József befektető: mindenképpen kell egy hivatalos értékbecslés is.  

 

Adolf Józsefné kirendeltség-vezető: készítettem egy határozat javaslatot: 

 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete  

 

1. Nem zárkózik el a 4643/1 hrsz-ú sportpálya megnevezésű terület és a területen  

   található kút bérbeadásától a bérlendő terület nagyságának meghatározása után. 

 

2. Nem zárkózik el a 4647 hrsz-ú és a 4648 hrsz-ú beépítetlen terület értékbecslés  

    utáni értékesítésétől azzal a feltétellel, hogy az értékbecslés költsége a leendő vevőt  

    terheli.  

 

3. Utasítja a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.   

    Felelős: Czeglédi Zoltán  

    Határidő: 2013. április 30. 

 

Simon Zoltán képviselő: nem  Jakus úr értékbecslője lesz, hanem az Önkormányzaté. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: a bérbeadástól sem zárkózik el az Önkormányzat.  

 

Adolf Józsefné kirendeltség-vezető: pontosítani kell, hogy a kúthoz mennyi terület 

kell. A kút és a terület bérbeadásától sem zárkózik el a testület, csak pontos 

nagyságrend kell, hogy mennyi és milyen területet szeretne a befektető. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: a 4642 hrsz-ú terület a régi sportpálya 2,4 hektár. A 

kútnak külön helyrajzi száma van. 
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Vajas Zoltán képviselő: a vízmintából, illetve a visszajött papírból kérhet az 

Önkormányzat? 

 

Jakus József befektető: úgy emlékezik, hogy már odaadta a Polgármester úrnak. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: megjegyzi, nem kapta meg. 

 

Jakus József befektető: ………..Istvánnál ott van egy példány, de van nálam is egy 

eredeti példány, azt én megkaptam. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: a deutérium vizsgálat eredménye mikorra várható. 

 

Jakus József befektető: nagyon friss vizet kell megvizsgáltatni. A pesti ÁNTSZ fogja 

bevizsgáltatni. Kimaradt a bakteriológiai vizsgálat, múlt héten kint voltak mintát venni. 

Egyetlen kérése, hogy minél előbb szülessen döntés. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: A Műszaki Bizottság már jövő héten összeül. Gyorsítják. 

 

Adolf Józsefné kirendeltség-vezető: ha az értékbecslés elkészül és a Műszaki 

Bizottság leteszi a javaslatot az asztalra, akkor az áprilisi testületi ülésre vissza tudják 

hozni és megszülethet a döntés.  

 

Jakus József befektető: úgy szeretné megcsinálni, hogy úgy nézzen ki, mint a másik 

oldalon a szénapajta. Látványba ugyanúgy nézzen ki, mint szemben az épület. 

Későbbiekben szeretnének egy sétautat megépíteni.  

 

Czeglédi Zoltán polgármester: köszöni Jakus úrnak a tájékoztatóját. Kéri, hogy a 

látványtervet tegyék közszemlére, hogy bárki megnézhesse. 

 

Simon Zoltán képviselő: ahová hirdetést szoktak kitenni, oda mindenhová ki lehet tenni. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: döntéshozatalban részt vevők száma 7. Kéri, hogy aki 

Jakus József területvásárlási kérelmével kapcsolatos határozati javaslatot támogatja,  

kézfeltartással jelezze:  

Dunaalmás Község Önkormányzati Képviselő-testülete 

 

1. Nem zárkózik el a 4643/1 hrsz-ú sportpálya megnevezésű terület és a területen  

   található kút bérbeadásától a bérlendő terület nagyságának meghatározása után. 

 

2. Nem zárkózik el a 4647 hrsz-ú és a 4648 hrsz-ú beépítetlen terület értékbecslés  

    utáni értékesítésétől azzal a feltétellel, hogy az értékbecslés költsége a leendő vevőt  

    terheli.  

 

3. Utasítja a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.   
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    Felelős: Czeglédi Zoltán  

    Határidő: 2013. április 30. 

 

 

Köszönöm,  a jelenlévő 7 képviselő 6 igen és 1 tartózkodás szavazattal elfogadja  a 

javaslatot és az alábbi határozatot hozza : 

 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete 31/2013. (III.27.) 

határozata Jakus József területvásárlási kérelméről 

 

Dunaalmás Község Önkormányzati Képviselő-testülete 

 

1. Nem zárkózik el a 4643/1 hrsz-ú sportpálya megnevezésű terület és a területen  

   található kút bérbeadásától a bérlendő terület nagyságának meghatározása után. 

 

2. Nem zárkózik el a 4647 hrsz-ú és a 4648 hrsz-ú beépítetlen terület értékbecslés  

    utáni értékesítésétől azzal a feltétellel, hogy az értékbecslés költsége a leendő vevőt  

    terheli.  

 

3. Utasítja a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére.   

    Felelős: Czeglédi Zoltán  

    Határidő: 2013. április 30. 

 

Jakus József elköszön és távozik az ülésről. 
 
4. Napirendi pont 

2013. évi közbeszerzési terv elfogadása. 

Előterjesztő: Czeglédi Zoltán polgármester 

 Előadó: Adolf Józsefné kirendeltség-vezető 

 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 3. melléklete 

 
Adolf Józsefné kirendeltség-vezető: törvényi kötelezettség, hogy közbeszerzési 

tervet kell készíteni. Tavalyi évben közbeszerzést nem terveztünk, miután nem 

terveztünk olyan beruházást, beszerzést, ami közbeszerzési eljárás alá kellett, hogy 

kerüljön. A költségvetési törvény változatlanul hagyta az árubeszerzés, építési 

beruházás, szolgáltatások esetében a közbeszerzési értékhatárokat. A tervbe egyetlen 

közbeszerzési eljárást írtunk be, a hulladékszállításra vonatkozót. December 31. 

napjával lejár az AVE-vel a hulladékszállítási szerződése az önkormányzatnak. 

Eredménytelen volt az előző évi közbeszerzési eljárás, ezért az idei évben egy új 

közbeszerzési eljárást kell lefolytatni. Még nem tudjuk, hogyan bonyolítjuk le az 

eljárást. Önállóan minden település, vagy együtt azokkal az Önkormányzatokkal, ahol az 

AVE szolgáltat. A határidőbe szeptember 30-at írt, mert január 1-től szolgáltatni kell, a 

közbeszerzési eljárásnak határnapjai vannak.  
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Czeglédi Zoltán polgármester: megkérdezi, hogy  van-e kérdés. Döntéshozatalban részt 

vevők száma 7, kéri, hogy aki elfogadja a 2013. évi közbeszerzési tervvel kapcsolatos 

határozati javaslatot –  

Dunaalmás Község Önkormányzati Képviselő-testülete 

 
1) Elfogadja a 1451-2/2013. számú előterjesztés 1. mellékletét képező 2013. évi 

közbeszerzési tervet. 

 

2) Utasítja a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére 

Felelős: Czeglédi Zoltán polgármester 

Határidő: Értelemszerűen  

 

- kézfeltartással jelezze. 

 

Köszönöm,  a jelenlévő 7 képviselő egyhangú, 7 igen szavazattal elfogadta  a javaslatot 

és az alábbi határozatot hozza : 

 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete 32/2013. (III.27.) 

határozata a 2013. évi közbeszerzési terv elfogadásáról 

 
Dunaalmás Község Önkormányzati Képviselő-testülete 

 
1. Elfogadja a 1451-2/2013. számú előterjesztés 1. mellékletét képező 2013. 

évi közbeszerzési tervet. 

 

2. Utasítja a polgármestert a szükséges intézkedések megtételére 

      Felelős: Czeglédi Zoltán polgármester 

     Határidő: Értelemszerűen  

  
5. Napirendi pont 

Szociális ellátásokról és szociális szolgáltatásokról szóló rendelet véleményezése.  

Előterjesztő: Czeglédi Zoltán polgármester 

Előadó: Adolf Józsefné kirendeltség-vezető 

 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 4. melléklete 

 

Adolf Józsefné kirendeltség-vezető: a rendelet tervezet, ami az előterjesztésben 

szerepel Tata Város Önkormányzatának rendelet tervezete. A kistérségi 

feladatellátások között biztosítják Dunaalmás község területén is a szociális 

étkeztetés, házi segítségnyújtás és egyéb intézményi ellátásokat. Dunaalmásról nem 

sokan veszik igénybe, de nem lehet tudni, hogy mikor lesz rá igény. Az önkormányzatnak 

csak véleményezési jogköre van. A rendelet tervezetet, polgármester úr is 

véleményezte. Javasoljuk a képviselő-testületnek, hogy  a rendelet tervezetet 

támogassák.  
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Czeglédi Zoltán polgármester: megállapítja, hogy a döntéshozatalban részt vevők 

száma 7.  Kéri, aki a határozati javaslatot támogatja, kézfeltartással jelezze:  

Dunaalmás Község Önkormányzati Képviselő-testülete 

 

1. Tata Város Önkormányzat Képviselő-testületének a szociális ellátások és az egyes   

    szociális szolgáltatásokról, valamint azok térítési díjairól szóló rendelet 

    módosításában foglaltakkal egyetért. 

 

2.  Utasítja a polgármestert, hogy a döntésről Tata Város polgármesterét értesítse. 

   Határidő: 2013. április 10. 

    Felelős: Czeglédi Zoltán polgármester 

 

Köszönöm,  a jelenlévő 7 képviselő egyhangú, 7 igen szavazattal elfogadta  a javaslatot 

és az alábbi határozatot hozza : 

 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete 33/2013. (III.27.) 

határozata Tata Város Önkormányzat Képviselő-testületének a szociális ellátások 

és az egyes szociális szolgáltatásokról, valamint azok térítési díjáról szóló rendelet 

módosításáról 

 

Dunaalmás Község Önkormányzati Képviselő-testülete 

 

1. Tata Város Önkormányzat Képviselő-testületének a szociális ellátások és az egyes   

    szociális szolgáltatásokról, valamint azok térítési díjairól szóló rendelet 

    módosításában foglaltakkal egyetért. 

 

2.  Utasítja a polgármestert, hogy a döntésről Tata Város polgármesterét értesítse. 

   Határidő: 2013. április 10. 

    Felelős: Czeglédi Zoltán polgármester 

 

6. Napirendi pont 

A Dunaalmási Polgármesteri Hivatal Szervezeti és Működési Szabályzatának   

hatályon  kívül helyezése. 

Előterjesztő: Czeglédi Zoltán polgármester 

Előadó: Adolf Józsefné kirendeltség-vezető 

 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 5. melléklete 

 

Adolf Józsefné kirendeltség-vezető: a képviselő-testület hagyta jóvá a Polgármesteri 

Hivatalra vonatkozó Szervezési- és Működési Szabályzatot, ami Polgármesteri Hivatal 

szervezeti ábráját, az ügyfélfogadási időt, a dolgozók munkaköri leírását tartalmazta.  

Miután március 1-től megszűnt az önálló Polgármesteri Hivatal és Közös Önkormányzati 

Hivatalként Tatával látjuk el a feladatot, ezért a Tatai Közös Önkormányzati Hivatalnak  

a Szervezeti- és Működési Szabályzata vonatkozik a hivatalra, amit tájékoztatásul az 

előterjesztéshez mellékeltem, hogy a képviselő-testület előtt ott legyen milyen új 
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Szervezeti- és Működési Szabályzat lesz érvényben. Mivel a hivatal Szervezeti- és 

Működési Szabályzatát a képviselő-testület hagyta jóvá, ezért a képviselő-testületnek 

kell hatályon kívül helyezni. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: amennyiben nincs kérdés, megállapítja, hogy a 

döntéshozatalban részt vevők száma 7. Kéri, hogy aki egyetért a Szervezeti- és 

Működési Szabályzat hatályon kívül helyezésével kapcsolatos határozati javaslattal –  

 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete hatályon kívül helyezi az 

51/2010. (VII.28.) sz. határozattal jóváhagyott 5/2010. (VII.28.) számú 

Dunaalmás Község Önkormányzata Polgármesteri Hivatalának Szervezeti és 

Működési Szabályzatát.   

Határidő: 2013. április 1.  
Felelős: Dr. Kórósi Emőke jegyző 

 

- kézfenntartással jelezze. 

 

Köszönöm,  a jelenlévő 7 képviselő egyhangú, 7 igen szavazattal elfogadta  a javaslatot 

és az alábbi határozatot hozza : 

 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete 34/2013.(III.27.)  

határozata Dunaalmás Község Önkormányzata Polgármesteri Hivatalának Szervezeti 

és Működési Szabályzatának hatályon kívül helyezéséről. 

 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete hatályon kívül helyezi az 51/2010. 

(VII.28.) sz. határozattal jóváhagyott 5/2010. (VII.28.) számú Dunaalmás Község 

Önkormányzata Polgármesteri Hivatalának Szervezeti és Működési Szabályzatát.   

Határidő: 2013. április 1.  

Felelős: Dr. Kórósi Emőke jegyző 
 

 

7. Napirendi pont 

Tájékoztató a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról és az előző    

testületi  ülés  óta eltelt időszak eseményeiről. 

Előterjesztő: Czeglédi Zoltán polgármester 

 

Az előterjesztés a jegyzőkönyv 6. melléklete 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: elvégeztük a közös hivatal felállításával kapcsolatos 

teendőket. Március 13-án falugyűlést tartottunk. 

 

László Jánosné képviselő: megkérdezi, hogy mennyi szórólap ment ki, mert sorba 

találkozik  olyan emberrel, aki azt mondja, hogy nem tudott róla, nem kapott szórólapot. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: elmondja, hogy 600 db szórólap készült.  
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Adolf Józsefné kirendeltség-vezető: a hivatalsegéd vitte ki. 

 

László Jánosné képviselő: sok olyan ember van aki azt, mondja, hogy nem tudott róla, de 

ragaszkodnak a vizükhöz. 

 

Barsi Olga képviselő: kapott mindenki szórólapot. Miért az van írva, hogy elfogadta a 

30 fő, holott  30 fő jelent meg. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: nem azt jelenti, hogy elfogadták a jelenlévők. A végén 

volt egy olyan kérdés, hogy van-e olyan, aki kategorikusan elzárkózik.  

 

Simon Zoltán képviselő: nem volt ellenvetés, nem azt mondták, hogy kell ez a víz, vagy 

nem kell, csak nem nyilvánítottak véleményt. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: nem az volt a cél, hogy a jelenlévők döntsenek, csak az, 

hogy mondják el a véleményüket. 

 

Simon Zoltán képviselő: vélemény nyilvánítás nem hangzott el.  

 

Ifj. Simon Zoltán alpolgármester: sokan mondták, hogy nem kaptak. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: lehet, hogy a másik fél , akit nem érdekelt kidobta, és 

aki panaszkodik az nem látta. 

 

Barsi Olga képviselő: külön kellett volna küldeni, mert rajta volt a szórólapon, hogy mi 

van a Járási Hivatalban, először ő is félre tette. Szerinte rosszul szervezték meg. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: gazdasági okok miatt egy papírt küldtek.  

 

Adolf Józsefné kirendeltség-vezető: tervezik, hogy ki fognak küldeni minden lakásba 

egy kérdőívet, hogy név nélkül küldjék vissza, kíváncsi lesz, hogy hányan küldik vissza. 

 

Juhász István képviselő:  jó gondolatnak ítéli az elhangzottakat. 

 

Ifj. Simon Zoltán alpolgármester: kérdezi, hogy lehet-e már tudni, hogy 

nagyságrendileg mekkora ez a pályázat. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: még nem történt meg a számvetés.  

 

Simon Zoltán képviselő: ha nem tudja a hálózatot úgy felújítani, hogy azt a vizet be 

tudjuk fogadni, akkor nincs miről beszélni. Azt kellene szorgalmazni, hogy az 

amortizációt forgassák vissza a rendszerbe, annyit jelent, hogy 20 év alatt a kritikus 

pontokat kicserélik, nem lesz piszkos a víz, a  csőtörések megszűnnek. Ne a Tatai úttal 

foglalkozzanak, hanem az Újtelep utcával, mert ott közvetlen a kerítéseknél van a 

vezeték és ott is van sok csőtörés. 
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Adolf Józsefné kirendeltség-vezető: Kéri a testület véleményét, hogy postával 

küldjék, vagy hivatalsegéddel küldjék a kérdőívet. 

 

Simon Zoltán képviselő: megkérdezi, hogy melyik az olcsóbb.  

 

Adolf Józsefné kirendeltség-vezető: az az olcsóbb, ha a hivatalsegéd viszi ki. 

 

Simon Zoltán képviselő: következetesen el kell számoltatni, hogy kivitte-e. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: volt olyan, amikor közmunkások vitték ki és nem jutott ki 

az emberekhez. 

 

Adolf Józsefné kirendeltség-vezető: megkérdezi, hogy csak konkrétan arra 

kérdezzenek-e rá,  hogy szeretné-e vagy nem szeretné, hogy kicseréljék a vizet 

Dunaalmáson, vagy a falugyűlésen elhangzottakból egy nagyon rövid részt, 

tájékoztatásul.  

 

Simon Zoltán képviselő: elmondja, hogy neki az nem tetszett, hogy sem a Polgármester 

úr, sem Botos úr nem jelezte, hogy nekünk ezt a vizet a pályázat érdekében, ezt a 

rendszert át kellene adni. Ezt nem mondta el senki. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: nem jól mondja Simon képviselő úr.  Amit ő kiépít az az 

övé. Naszályról hozza Dunaalmásra, ahhoz az Önkormányzatnak semmi köze. 

 

Simon Zoltán képviselő: két tulajdonos nem pályázhat, ezért kell a dunaalmási 

rendszert átadni. 

 

Adolf Józsefné kirendeltség-vezető: az egész rendszerünket üzemeltetési 

szerződéssel átadtuk az ÉDV Zrt-nek. El kellene gondolkodni azon, hogy vagyonkezelői 

szerződés legyen velük, vagy átadják az államnak az egész vízi közművet, ugyanis a 

mostani jogszabály szerint, ha az Önkormányzat tulajdona, akkor az  Önkormányzatnak 

kötelezettségei vannak. Lehet, hogy jobb lenne, ha vagyonkezelésbe adnánk át.    

 

Czeglédi Zoltán polgármester: az ÉDV alatt az államot kell érteni. 

 

Adolf Józsefné kirendeltség-vezető: 85 %-os állami tulajdon. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: 10 m Ft kb. a vagyonértékelés. Annyi pénze nem lesz az 

Önkormányzatnak.   

 

Simon Zoltán képviselő: neki még mindig homályos, mivel azt mondta a Botos úr, hogy 

amennyiben nem adjuk át nekik a rendszert, nem ők lesznek a tulajdonosok,  két 

tulajdonos nem pályázhat. Ha ő meg akarja pályázni, akkor ő lesz a tulajdonos, és az 

Önkormányzatnak a tulajdonjogáról le kell mondani. 
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Czeglédi Zoltán polgármester: megkérdezi, hogy melyik pályázatról beszél a képviselő 

úr. 

 

Simon Zoltán képviselő: arról, amelyet az Európai Uniónál  fogja benyújtani az ÉDV Zrt.  

 

Czeglédi Zoltán polgármester: a karsztvíznek az idevezetéséről.  

 

Simon Zoltán képviselő: ahhoz, hogy ide jöhessen a karsztvíz, hogy ki tudja építeni a 

hálózatot. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: az Önkormányzatnak annyi köze van hozzá, hogy akarja-e 

az Önkormányzat, vagy nem. 

 

Simon Zoltán képviselő: nem a vízzel van bajunk, hanem a hálózat szennyezettségével, 

ha azt nem cserélik ki, akkor hozhatnak ide bármilyen vizet. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: meg van győződve róla, hogy nem lesz 100 m Ft arra, 

hogy a vezetéket, a jelenlegi vízhálózatot felújítsák. Nagyon kevés pénz jön ide a faluba, 

és abból megnézzük, hogy mi újítható fel. Nem a vizet kell cserélni, hanem a hálózatot. 

 

Simon Zoltán képviselő:  kéri, a kirendeltség-vezető asszony Botos úrtól kérdezze meg. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: a házorvosokkal a szerződést aláírtuk. Indítványozza, 

kézfenntartással  fogadja el a testület a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról 

és az előző testületi  ülés  óta eltelt időszak eseményeiről szóló tájékoztatót .  

 

Köszönöm,  a jelenlévő 7 képviselő egyhangú, 7 igen szavazattal elfogadta  a javaslatot 

és az alábbi határozatot hozza : 

 

Dunaalmás Község Önkormányzat Képviselő-testülete 35/2013. (III.27.) 

határozata a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról és az előző testületi 

ülés óta eltelt időszak eseményeiről szóló tájékoztató elfogadásáról. 

 

Dunaalmás Község Önkormányzati Képviselő-testülete 

 

     Elfogadja a lejárt határidejű határozatok végrehajtásáról és az előző testületi ülés  

    óta eltelt időszak eseményeiről szóló tájékoztatót. 

 

 

 

8. Napirendi pont 

            DMAC helyzete. 

            Előterjesztő: Simon Zoltán alpolgármester 
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Ifj. Simon Zoltán alpolgármester: elmondja, hogy Dunaalmás sportjának a jövője  

veszélybe került. Beszéltek róla a Polgármester úrral, hogy kellene egy közgyűlést össze 

hívni. Nem tudja, hogy ki mit hallott róla a faluba. Próbált összehívni egy vezetőséget, 

de az emberek elhatárolódtak tőle.  Nem tudja, hogy képviselőtársainak mi erről a 

véleményük, hogy hogyan lehetne megoldani, jobb  belátásra bírni az embereket. 

 

Simon Zoltán képviselő: nem lehet az embereket kényszeríteni.  

 

Ifj. Simon Zoltán alpolgármester:  a probléma az, hogy az Önkormányzat rontotta el a 

dolgot annak idején, amikor nem adtak pénzt, és nem támogatták az egyesületet, és 

ezáltal a fiataloknak, illetve sok embernek a szórakozását megvonták.  

 

Czeglédi Zoltán polgármester: úgy gondolja, hogy közgyűlést addig összehívni, amíg 

nincs önkéntes vállalkozó arra, hogy a DMAC elnöki  tisztét elvállalja, fölösleges. 

 

Ifj. Simon Zoltán alpolgármester: vezetőséget, illetve közgyűlést össze lehetne hívni, 

mert azon megtudnánk, hogy mit mondanak az emberek.  

 

Simon Zoltán képviselő: ott lehetne választani elnököt. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: de  nincs jelölt. A közgyűlés is úgy választ elnököt, hogy 

van egy bizottság, aki javaslatot tesz. 

 

Ifj. Simon Zoltán alpolgármester: elmondja a feltételüket az embereknek, akik 

vállalnának valamilyen szerepet is. Azt mondták, 10-12 ember, addig, amíg a falunak a 

vezetése ebbe az összetételbe áll, addig ne is próbálkozzon ő sem és senki se, mert nem 

fog Dunaalmáson létrejönni semmilyen sportegyesület sem. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: akkor nem lesz. 

 

Ifj. Simon Zoltán alpolgármester: de ez nem így működik, az Önkormányzat tette 

tönkre, nem adott pénzt a működésre. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: miből adott volna az Önkormányzat. 

 

Simon Zoltán képviselő: mire ment az Önkormányzat, hogy 1 m Ft-ot, 800 e Ft-ot adott. 

 

Ifj. Simon Zoltán alpolgármester: Dunaalmásnak hozták a hírnevet. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: a képviselő-testület munkájába most bekapcsolódó új 

képviselő asszony  kivételével, már tudja mindenki, hogy eddig nem volt utánpótlás, 

legalább 8 éve, akkor meg mit akarunk. Van olyan vállalkozó Dunaalmáson aki azt mondta, 

hogy ha az utánpótlásra helyezzük a hangsúlyt, 1 m Ft-ot hajlandó adni a DMAC-nak. 

 



 21 

Ifj. Simon Zoltán alpolgármester: nem tudja ki az az ember, de ennyi erővel ő is 

mondhatná. 

 

Simon Zoltán képviselő: nem igaz, hogy nincs gyerek. 

 

Ifj. Simon Zoltán alpolgármester: a felnőtt csapat most is megvan, csak össze van 

rakva, de vezetőség nélkül nem tudnak mit csinálni. Nem vállalja senki sem. 

 

Czeglédi Zoltán polgármester: megkérdezi, hogy ez a csapat hány százalékban 

dunaalmási.  

 

Ifj. Simon Zoltán alpolgármester: két fő van tatai, a többi dunaalmási. A csapatot nem 

tudjuk működtetni vezetőség nélkül. A másik probléma, hogy olyan embernek kell az 

elnöknek lenni, akinek nagyon sok ideje van. Egy egész embert kíván. 

 

Simon Zoltán képviselő: akkor mindenki mondjon le. 

 

Ifj. Simon Zoltán alpolgármester: nem ezt mondta, azt tolmácsolja, amit ők mondtak.  

 

Czeglédi Zoltán polgármester: véleménye, hogy a DMAC kérdésére térjenek még vissza. 

Próbálnak jelöltet keresni, aki elvállalja az elnöki tisztet. 

 

Polgármester Úr megköszönte a jelenlévőknek a részvételt és 20,10 órakor az ülést 

berekesztette. 

 

K. m. f. 

 

 

 

Czeglédi  Zoltán                                                                          dr. Kórósi Emőke  

  polgármester                                                                                    jegyző 

 

 

 

A jegyzőkönyvet készítette: 

 

Adolf Józsefné 

kirendeltség-vezető 

 

 

 

 


